
Nieuwjaarsrede 2016 

Namens het bestuur heet ik iedereen van harte welkom op de nieuwjaarsreceptie en wens iedereen 

veel goeds, een sportief, maar vooral gezond 2016. 

Vorig jaar had ik aangegeven te stoppen als voorzitter. Ben op dit besluit teruggekomen voor de termijn 

van 1 jaar, daar er nog geen opvolger is gevonden en omdat ik nog enkele zaken met het huidige 

bestuur wil afronden. 

Gedenkwaardige gebeurtenissen 2015 

Privatisering en dus zelf als club verantwoordelijk voor onderhoud van de accommodatie. 

Nieuw meubilair in de kantine, nieuwe dugouts. 

Siem Mertens (Baarlo 5) pakt "moment van de week" bij Voetbal.nl.  

De beelden heeft iedereen wel gezien. Zo niet zie de beelden op onze clubwebsite. 

Samenwerking met hoofdtrainer Rob Geenen en René Janssen verlengd. 

Veranderingen leidden helaas tot het vertrek van enkele kantinemedewerkers, maar ook tot de komst 

van nieuwe kantinemedewerkers. 

Zeer geslaagde feesten: Oktoberfest, 3de helft tegen MVC. Met dank aan Rik, Matthijs, Jarno, Coen. 

Baarlo 4 uithelpen op de zondag. Baarlo 4 en met name Salvatore top. 

Nieuwe website. 

Ontstaan projectgroep toekomst vv Baarlo en de input van vele leden voor deze projectgroep. We 

kunnen gezamenlijk werken aan de toekomst van onze vereniging. 

Uitbreiding en verjonging sponsorwerkgroep. Om de gemiddelde leeftijd niet te zeer te verlagen zijn ook 

Jan Bouten en Ruben Peeters aan deze groep toegevoegd.  

Resultaat: nieuwe hoofdsponsors Caroz en Enjob en diverse andere sponsors. Door de inzet van Jules 

Dorsers, Matthijs Hansen, Niek Stemkens, Pascal Hutjes, Bram Ebus, Jan Bouten en Ruben Peeters. 

Heren bedankt voor jullie inzet.  

Namens het bestuur wens ik onze hoofdsponsors Caroz en Enjob en alle andere sponsors een geweldig 

succesvol 2016. Ook wilen we alle sponsors bedanken voor hun bijdrage het afgelopen jaar en dit jaar. 

 

Speerpunten 2016 

Mogelijke samenwerking met MVC m.b.t. groen onderhoud; pilot met selectiespelers als 

clubscheidsrechters. De kosten zijn dit jaar een belangrijk punt van aandacht, maar in moeilijke tijden is 

stilstaan gedoemd tot verliezen. Investeren en verantwoorde risico's nemen zal noodzakelijk zijn. Laten 

we met z'n allen open staan voor nieuwe ideeën en samen de schouders er onder zetten. Want dat is 

wat het begrip vereniging oftewel verenigen in houdt. 

 

Voordat we overgaan tot de huldiging wil ik iedereen die zijn steentje heeft bijgedragen aan deze avond 

bedanken.  Ook willen we Coen Berden en Edward Smedts nog bedanken voor hun jarenlange inzet in 

het algemeen bestuur. Beide blijven zich overigens wel nog inzetten als lid van de jeugdcommissie. 

 



Huldiging jubilarissen 

Loek Gielen 

50 jaar lid;  na de jeugd heeft Loek gevoetbald in het 3de en lagere teams. Daarna is hij bij de veteranen 

gaan voetballen. Loek was een speler waar je beter mee samen kon voetballen dan tegen kon voetballen. 

Loek was een felle maar faire verdediger.Er is zelfs een keer een spits geweest die aan zijn leider vroeg 

om hem maar te wisselen want tegen zo`n speler kon hij niet voetballen. Waarop de leider aan zijn 

speler vroeg waarom. Antwoord van die speler was dat Loek niets anders deed als maar glimlachen. Na 

afloop bleek dat de speler zich ergerde aan Loek omdat hij zo fel was. Hierop regelmatig naar Loek 

commentaar gaf en dat Loek niets anders deed dan alleen maar glimlachen en niet naar hem terug 

reageren. 

Loek was een van de grote organisatoren van de gedenkwaardige veteranen reizen naar Polen. Verder is 

Loek jeugdleider geweest en was jarenlang secretaris van de jeugdcommissie en bestuurslid. 

Loek bedankt voor je inzet. 

 

Hans de Swart 

25 jaar lid, vanuit Melderslo in Baarlo komen voetballen. Hoorde bij de selectie die destijds promoveer-

de naar de 3de klasse. Op Hans werd af en toe een beroep gedaan voor het eerste, maar speelde 

voornamelijk in het 2de. Mede door zijn werk bij de douane. Heeft bovendien vele jaren gevoetbald in 

het 1ste van de zaal. Ook heeft hij een korte periode gevoetbald bij de veteranen. Door blessures is hij 

moeten stoppen met voetballen. Is een aantal jaren jeugdleider geweest. Is nu al enkele jaren een zeer 

gewaardeerd clubscheidsrechter, waardoor vele kunnen blijven voetballen. Hans bedankt voor je inzet. 

 

Sander Bongers 

25 jaar lid. Na de jeugd doorgestroomd naar de selectie hier alle kampioenschappen en promotie 

meegemaakt van de 6de naar de 2de klas. Voetbalt nu in het 3de. Sander was een fair verdediger die in 

zijn carriere als verdediger weinig kaarten kreeg. Het maakte niet uit of zijn tegenstanders klein of groot 

waren hij had ze allemaal in de pocket. Gedenkwaardig is toch wel de promotiewedstrijd tegen MVC in 

Kessel. Sander is een korte periode jeugdleider geweest. Maakt nu deel uit van de project groep 

toekomst vvBaarlo. Ook kan het bestuur altijd een beroep doen op Sander bij fiscale vragen. 

Sander ook jij bedankt voor je inzet. 

 

Allen nog een Gezond,  Succesvol,  en Sportief 2016 gewenst en voor vanavond een gezellig samenzijn! 

Jullie voorzitter. 
  


